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                                                            Protokół nr 25/2015 
  z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                               w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                             w Środzie Śląskiej 
       w dniu 30 lipca 2015 roku  

o godz. 9:00   
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy - Starosta Powiatu Średzkiego  
Kazimierz Buba– członek Zarządu  
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
Jerzy Wieczorek- członek Zarządu  
oraz 
Elżbieta Możejko – Zastępca Kierownika Wydziału Mienia i Infrastruktury Drogowej 
 
Starosta  
Przywitał przybyłych członków Zarządu Powiatu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołów nr 18/2015, 19/2015, 20/2015,  21/2015, 22/2015, z posiedzeń Zarządu 

Powiatu 

4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

-  przeznaczenia do wynajmu w trybie bezprzetargowym części pomieszczeń znajdujących się na 

parterze prawego skrzydła budynku przy ul. Kilińskiego 30 w Środzie Śląskiej, 

- przedstawienia Radzie Powiatu w Środzie Śląskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej we 

Wrocławiu informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Średzkiego oraz informacji o 

kształtowaniu się WPF za I półrocze 2015, 

- przedstawienia Radzie Powiatu w Środzie Śląskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej we 

Wrocławiu informacji za I półrocze 2015r. o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji 

kultury – Muzeum Regionalnego w Środzie Śląskiej, 

- zmian w Uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2015, 

5.  Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

położonej w obrębie Osiek, gm. Kostomłoty 

 6. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

- wniosku Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad dotyczącego projektu zmiany 

organizacji ruchu na połączeniu zjazdu z autostrady A 4 z drogą powiatową nr 2079D za 

miejscowością Kostomłoty 

- doprecyzowania zapisów regulaminu  „ Nasza wieś ma się czym pochwalić” w zakresie sposobu 

przekazywania nagród zgodnie z wnioskiem Komisji Budżetowej, 

- wniosku Dolnośląskiej Wojewódzkiej Komendy Ochotniczych Hufców Pracy we Wrocławiu o 

odstąpienie od obowiązku uiszczania opłaty za pobór energii elektrycznej, do końca b.r. 

      7.Sprawy różne.    

 

Ad.2/ Przyjęcie porządku posiedzenia.    

 

Za przyjęciem przedstawionego porządku posiedzenia, członkowie Zarządu 

Powiatu głosowali: 

 

 Za- 4           P-0        W-0  

 

Ad.3/ Przyjęcie protokołu nr 18/2015 z posiedzenia Zarządu Powiatu.   
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Za przyjęciem protokołu, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                                       Za-4          W-0        P-0   

 

Przyjęcie protokołu nr 19/2015 z posiedzenia Zarządu Powiatu.   

 

Za przyjęciem protokołu, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                                       Za-4          W-0        P-0   

 

Przyjęcie protokołu nr 20/2015 z posiedzenia Zarządu Powiatu.   

 

Za przyjęciem protokołu, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                                       Za-4          W-0        P-0   

 

Przyjęcie protokołu nr 21/2015 z posiedzenia Zarządu Powiatu.   

 

Za przyjęciem protokołu, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                                       Za-3          W-1        P-0   

 

Przyjęcie protokołu nr 22/2015 z posiedzenia Zarządu Powiatu.   

 

Za przyjęciem protokołu, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                                       Za-3          W-1        P-0   

 

Ad.4/ Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

 

-  przeznaczenia do wynajmu w trybie bezprzetargowym części pomieszczeń znajdujących się na 

parterze prawego skrzydła budynku przy ul. Kilińskiego 30 w Środzie Śląskiej, 

 

Starosta 

Odczytał treść uchwały. Powiedział, że te pomieszczenia stoją w tej chwili puste. Kiedyś wróciły do 

Nas z zasobu WTZ-u, które te pomieszczenia zajmowały bezkosztowo. Kwestia tych trzech 

pomieszczeń to dodatkowe 1400 zł netto miesięcznie, dochód Powiatu. Dodał, że WTZ-y nie chcą 

całości 9-ciu pomieszczeń, tylko trzy.  

 

Radny Chabraszewski  

Powiedział, że kiedyś była mocno rozbudowana ta działalność wychowanków, ich naprawdę było 

bardzo dużo.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Powiedział, że na chwilę obecną jest ich 100. Dodał, że ten temat akceptuje Pani  Bilińska, Dyrektor 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2, ponieważ do wieczorowej szkoły gimnazjum mogą chodzić 

albo obywatele, którzy ukończyli 18 lat albo Ci którzy należą do OHP i skończyli lat 15. Są w tej 

chwili dwie klasy. Dodał, że oni chcą trzy pomieszczenia na biura, trzeba będzie im także  

najprawdopodobniej przekazać dla uczniów na klasy, ponieważ Pani Dyrektor jest zainteresowana, 
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tym żeby oni nie chodzili tam do Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2, bo tam są 

konflikty, poza tym nie ma tam miejsca. Nieduże klasy i tam się pomieszczą. 

 

Radny Buba 

Zapytał, czy oni w trzech pomieszczeniach się zmieszczą? 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Nie, dodatkowo dwa, trzy pomieszczenia. 

 

Starosta 

Powiedział, że to jest dobre rozwiązanie na tą chwilę. Oglądali te pomieszczenia i jak najbardziej im 

odpowiadają. Padła też taka sugestia, że są w stanie powołać świetlicę środowiskową, w tym 

miejscu. Tez brakuje u nas takich miejsc w mieście. 

 

Radny Buba 

Zapytał, a co z resztą pomieszczeń, bo tam jest ich 9 ? 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Powiedział, że najprawdopodobniej trzy pomieszczenia będą potrzebne na biura, trzy na sale 

lekcyjne. WTZ-y mogą z Nimi współpracować . 

 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                    Za-4      W-0     P-0   

 

- przedstawienia Radzie Powiatu w Środzie Śląskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej we 

Wrocławiu informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Średzkiego oraz informacji o 

kształtowaniu się WPF za I półrocze 2015, 

 

Starosta 

Odczytał treść uchwały. 

 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                    Za-4      W-0     P-0   

 

- przedstawienia Radzie Powiatu w Środzie Śląskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej we 

Wrocławiu informacji za I półrocze 2015r. o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji 

kultury – Muzeum Regionalnego w Środzie Śląskiej, 

 

Starosta 

Odczytał treść uchwały. Powiedział, że to był rok przełomowy, jeżeli chodzi o Muzeum, zmieniliśmy 

formę ochrony. Dodał, że pierwsze oszczędności w tym zakresie pojawią się dopiero w przyszłym 

roku. Muzeum ma dużo zleceń, jeżeli chodzi o prace archeologiczne. Zarobią w tym roku ponad 

100.000,00 tys. zł, co też poprawi sytuację, chociaż pewne zagrożenia z wykonaniem budżetu są, 

ale Dyrektor jest w stałym kontakcie z Panią Skarbnik. Przyszły rok będzie trochę lżejszy, jeżeli 

chodzi o Muzeum i jego budżet. 

 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                    Za-4      W-0     P-0   
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- zmian w Uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2015, 

 

Starosta 

Odczytał treść uchwały. Powiedział, że tu są zmiany w zakresie przesunięć Kierowników 

poszczególnych jednostek i placówek.  

 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                    Za-4      W-0     P-0   

 

Ad/ 5.  Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 

- wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

położonej w obrębie Osiek, gm. Kostomłoty 

 

Starosta 

Odczytał treść uchwały. Poprosił Panią Zastępcę Kierownika Wydziału Mienia i Infrastruktury 

Drogowej, aby szczegółowo omówiła uchwałę i jakie kwoty wpływają za dzierżawę co miesiąc ? 

 

Do sali weszła Elżbieta Możejko – Kierownik Wydziału Mienie i Infrastruktury Drogowej. 

 

Elżbieta Możejko 

Omówiła uchwałę. Powiedziała, że za dzierżawę co miesiąc jest to kwota ok. 850 zł netto. 

 

Radny Buba  

Powiedział, że w uzasadnieniu tego nie ma, bo ja tutaj przeczytałem, że dochody budżetu w 

pierwszym półroczu wynosiły 1573 zł, co mnie trochę zaskoczyło. 

 

Elżbieta Możejko 

Powiedziała, że tak zostało ustalone, bo były trzy przetargi i tak została stawka za metr dzierżawy 

ustalona. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Powiedział, że z tej informacji wynika, że to nie jest 800 zł netto co miesiąc. 

 

Radny Buba 

Powiedział, że tutaj wychodzi, że za 2 miesiące tylko zapłacił, nawet nie. 

 

Elżbieta Możejko 

Powiedziała, że sprawdzi to w Wydziale Finansów jeszcze raz, ale nic o zaległościach nie wie. 

Dodała, że Pan Bisek ma zezwolenie Marszałka na składowanie odpadów i naszą decyzję na 

rekultywacje tego terenu pod kątem gospodarczo–przemysłowym, nie rolniczym. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-4      W-0     P-0   

 

 Ad/6. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

- wniosku Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad dotyczącego projektu zmiany 

organizacji ruchu na połączeniu zjazdu z autostrady A 4 z drogą powiatową nr 2079D za 

miejscowością Kostomłoty. 
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Starosta 

Powiedział, że jest to dość sporych rozmiarów dokument, określający całkowita zmianę 

oznakowania i pierwszeństwa, jeżeli chodzi o rejon skrzyżowania z autostradą. Wydział Dróg to 

analizował, łącznie z informacjami uzyskanymi z Komendy Powiatowej Policji w Środzie Śląskiej i 

wnosi o wyrażenie pozytywnej opinii w przedmiotowej sprawie. 

 

Radny Buba  

Powiedział, że będzie kłopot.  

 

Starosta 

Powiedział, że całość autostrady idzie do przebudowy w tym kierunku zachodnim. 

 

Radny Buba 

Powiedział, że dokładnie wie, bo mieszka naprzeciwko i widzi bardzo duże korki w piątki po 

południu, do zjazdu na Jelenią Górę. Powiedział, żeby jakieś inne rozwiązanie zaproponować. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Powiedział, żeby zrobić rondo.  

 

Radny Chabraszewski 

Powiedział, że myśli, że to co powiedział Pan Przewodniczący to jest bardzo dobry pomysł, bo 

tam jest ruch ciągły. Dodał, że tu jest zasada wyższej kategorii drogi, zjeżdża z autostrady i 

włącza się w drogę krajową i po prostu musi tak być, bo będzie korek na autostradzie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Powiedział, że dobrego rozwiązania nie ma, dopóki się nie przebuduje całości. 

 

Starosta 

Powiedział, że to jest takie czasowe rozwiązanie.  

 

Radny Chabraszewski 

Powiedział, że wypadałoby zapytać, czy zamiast tej wysepki i tego rozjazdu, czy nie można by 

było wprowadzić ruchu okrężnego? 

 

Radny Buba 

Powiedział, że niedługo będzie przebudowa autostrady. 

 

Radny Chabraszewski 

Powiedział, że w takiej sytuacji na pewno się nie zgodzą. 

 

Starosta 

Powiedział, że tutaj jest całkowita zmiana organizacji ruchu. Dodał, że jadąc z Kostomłotów w 

stronę Wichrowa trzeba będzie zatrzymać się. 

 

Radny Buba 

Powiedział, że proponuje takie rozwiązanie, żeby zostało tak, jak proponują, ale po jakimś czasie 

trzeba będzie wnioskować o rondo. 

 

Starosta 

Powiedział, że Komenda Powiatowa Policji pozytywnie opiniuje projekt. 
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Radny Chabraszewski 

Powiedział, że też jest za pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Starosta 

Powiedział, że proponuje zaopiniować pozytywnie z następującymi uwagami, zapytaniami: czy 

można by wprowadzić ruch okrężny – rondo na połączeniu zjazdu z autostrady A4 z drogą 

powiatową nr 2079D? oraz do kiedy będzie prowadzony remont? 

 

Za stanowiskiem zaproponowanym przez Starostę, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-4      W-0     P-0   

 

- wniosku Dolnośląskiej Wojewódzkiej Komendy Ochotniczych Hufców Pracy we Wrocławiu o 

odstąpienie od obowiązku uiszczania opłaty za pobór energii elektrycznej do końca b.r. 

 

Elżbieta Możejko  

Powiedziała, że jak był tworzony ich budżet to nie zamierzali przenosić siedziby, a nie mają 

zabezpieczonych takich środków. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

Powiedział, że oni w swoim budżecie nie mają pieniędzy na ten rok.  

 

Starosta  

Zapytał, czyli tylko do końca roku nie płaciliby za pobór energii? 

 

Elżbieta Możejko 

Powiedziała, że tak 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

Powiedział, że różnicę tą, która będzie się należała Powiatowi zapłacą z budżetu 

przyszłorocznego. 

 

Za pozytywnym stanowiskiem w w/w sprawie, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-4      W-0     P-0   

 

Salę opuściła Elżbieta Możejko – Zastępca Kierownika Wydziału Mienia i Infrastruktury Drogowej. 

 

- doprecyzowania zapisów regulaminu „Nasza wieś ma się czym pochwalić” w zakresie sposobu 

przekazywania nagród zgodnie z wnioskiem Komisji Budżetowej, 

 

Starosta 

Powiedział, że rozmawiając na ten temat uzgodniliśmy, że nagrody te nie będą miały charakteru 

wypłat pieniężnych, tylko sołectwo, które wygra, to za określoną kwotę zostaną zakupione, 

uzgodnione wcześniej, przedmioty. 

 

Za stanowiskiem zaproponowanym przez Starostę, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-4      W-0     P-0   

 

      Ad/7.Sprawy różne.   
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Starosta 

Powiedział, że wpłynął do Nas wniosek Sołtysa wsi Sikorzyce – Pana Jana Szwedo. Ma to 

związek z nawałnicą, która przeszła półtora tygodnia temu przez teren Powiatu. Zastanawialiśmy 

się tutaj w Starostwie, w jaki sposób moglibyśmy pomóc, czy wytypować rodzinę, która mogłaby 

otrzymać od Nas wsparcie. Oczywiście to wsparcie w ramach zadań, które należą do Gmin jest 

realizowane, ja mówię tutaj o komisjach, które od razu na drugi dzień zostały powołane, o 

wypłacie należności. 

 

Radny Chabraszewski 

Zapytał, skąd te 6.000,00 zł ? 

 

Starosta 

Odpowiedział, że od Wojewody. 

 

Radny Wieczorek 

Powiedział, że we wniosku jest napisane, że 6 rodzin mieszka w tym budynku, a tylko 3 rodziny 

otrzymały po 6.000, 00 zł . 

 

Starosta 

Powiedział, że to jest bardzo dziwna interpretacja przepisów, bo po 6.000,00 zł dostały tylko te 

rodziny, które mieszkają na górze, a nie dostały te, które mieszkają na dole. Dodał, że po takiej 

analizie sytuacji, która się wydarzyła, część ludzi sobie radzi sama na własną rękę, zasiłki są już 

wypłacane, wytypowaliśmy jeden z budynków w Sikorzycach, gdzie mieszka sześć rodzin, te 

budynki wyglądają strasznie, tam mieszkają emeryci, byli pracownicy PGR-u. Uszkodzenie 

budynku to jest całkowite zerwanie dachu o powierzchni ponad 200 m², zalane są podłogi w 

kuchniach, w łazienkach, zalane sufity pokoi, poodrywane tapety, a także uszkodzone 

wyposażenie, meble czy akcesoria kuchenne. Dodał, że skupiłby się na odbudowie dachu, cała 

naprawa tego budynku na pewno będzie przekraczała 50.000,00, 60.000,00 tys. zł. 

Rozmawiałem z Panią Skarbnik, to moglibyśmy przeznaczyć kwotę, którą posiadamy po 

oszczędnościach np. z zakupu samochodu dla policji, Gminy dokładają się do tego auta oraz z 

budżetu. Powiedział, że kwotę 20.000,00 tys. zł jesteśmy w stanie przeznaczyć na pomoc w 

odbudowie dachu na zakup potrzebnego materiału lub wynajęcie firmy, która przeprowadzi 

remont. Dodał, że bez udziału Gminy odbudowa tych dwóch dachów jest niemożliwa, dlatego 

patrząc na to ile oni otrzymali tego odszkodowania to w sumie jest 18.000,00 tys. zł, nasze 

20.000,00 tys. zł, to jest 38.000,00 tys. zł, może Gmina by dołożyła 10.000,00 tys. zł, czy 

15.000,00 tys. zł. Wydaje mi się, że w tej kwocie moglibyśmy się zamknąć i spróbować tą 

nieruchomość wyremontować. Ludzie sami nie są w stanie sobie z tym poradzić. Tylko jedna z 

tych rodzin była ubezpieczona, to otrzymała 5.000,00 tys. zł odszkodowania. Powiedział, że te 

rodziny są najbardziej poszkodowane, oczywiście jest wiele innych rodzin. 

 

Radny Chabraszewski  

Zapytał, czy mamy jakiś wpływ na to, żeby doprowadzić do tego, żeby te sześć rodzin otrzymało 

po 6.000,00 tys. zł ? 

 

Starosta 

Powiedział, że wie, że wójt wystąpił z informacją do Wojewody. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Zapytał, czy my możemy w tej sprawie interweniować u Wojewody? 

 

Starosta 
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Powiedział, że myśli że tak i że na pewno Wójt wystąpił z takim zapytaniem. Dodał, że uzgodnił z 

panią Skarbnik, że jesteśmy w stanie wygospodarować kwotę 20.00,00 tys. zł., jako pomoc ze 

strony Powiatu. To nie są zadania Powiatu, ale te rodziny najbardziej potrzebują pomocy. 

 

Radny Buba 

Powiedział, że proponuje, żeby to pozytywnie zaopiniować, to nie jest indywidualne, tylko dla 

kilku rodzin.  

 

Starosta 

Powiedział, że za tą kwotę 20.000,00 tys. zł przeznaczymy na zakup potrzebnego materiału lub 

wynajęcie firmy, która przeprowadzi remont. Dodał, że z tego co wstępnie mamy oszacowane to 

jest ponad 8 tys. ha zniszczonych, z czego prawie 6 tys. ha na samej Gminie Kostomłoty – 

prawie połowa jest zniszczona w 100%,, m.in. Pan Szwedo ma zniszczone 90% swoich upraw.  

 

Radny Chabraszewski 

Powiedział, że on też ma zniszczone 80%. 

 

Starosta 

Powiedział, że myślał o zakupie materiału siewnego, ale chyba najłatwiej jest pomóc w 

odbudowie jakiejś nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Zapytał, czy nie moglibyśmy się zwrócić np. do Robena, żeby w ramach pomocy dał np. 

dachówkę. 

 

Radny Chabraszewski 

Powiedział, że to jest bardzo dobry pomysł, tylko dachówka jest za ciężka i położyłby się zaraz 

cały budynek. 

 

Starosta 

Powiedział, że poddaje pod głosowanie wniosek, żeby przeznaczyć kwotę 20.000,00 tys. zł na 

pomoc w odbudowie dachu dla sześciu rodzin w Sikorzycach na zakup potrzebnego materiału lub 

wynajęcie firmy, która przeprowadzi remont. 

 

Za stanowiskiem zaproponowanym przez Starostę, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-4      W-0     P-0   

 

Radny Wieczorek 

Powiedział, że rozmawiał z Panem z firmy Roben o przekazanie dachówki na ten dach i jest tutaj 

jego wstępna akceptacja. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Powiedział, że rozmawialiśmy na ten temat, że te dachy nie nadają się, żeby pokryć je dachówką. 

 

Radny Chabraszewski 

Powiedział, że to bardzo dobrze, że chce przekazać. 

 

Radny Wieczorek 

Powiedział, że trzeba porozmawiać, czy da się tam położyć dachówkę. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 
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Powiedział, że możemy tą dachówkę przekazać innym potrzebującym rodzinom. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w 

Środzie Śląskiej. 

 

 

Protokół sporządziła:  
                  (-) 
Magdalena Rutkowska 

                           
  PODPISY:  

                                       
                                                                        Sebastian Burdzy……………(-)……………… 
 
 
         Kazimierz Buba  ……………(-)……………...... 
 
 
        Józef Chabraszewski …………(-)……………. 
 
                                                                        

   Jerzy Wieczorek ………………(-)……….….. 
                                                                         

                                                             
                                            
 


